
                                                                 Zápisnica 

                         zo Snemu NRZ-ZMOS, ktorý sa konal 29.1.2019 v obci Jarok  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu 1 Otvorenie -určenie overovateľov 

                 Zahájenie snemu NRZ-ZMOS (ďalej združenie) vykonal predseda združenia p. 

Ladislav Hroššo. Privítal členov združenia a hostí, ktorí sa rokovania snemu zúčastnili. 

S pozvánkou  na zasadnutie snemu obdržali všetci pozvaní  návrh programu rokovania. Keďže 

na rokovaní snemu neboli predložené doplňujúce návrhy predseda združenia vyzval 

prítomných k hlasovaniu za predložený návrh, na základe ktorého bol program rokovania 

schválený. Overovateľmi zápisnice boli schválení: p. Kollárik, p. Korenči 

K bodu 2  Voľba mandátovej, návrhovej a volebnej komisie  

Návrh členov do jednotlivých komisií:    

mandátová komisia – Greguš, Fabo, Babalová 
návrhová   komisia  -  Halvoníková, Mikuška, Kubíková 
volebná komisia      -   Holúbek, Kováčová, Palka 
 Prebehlo hlasovanie za predložený návrh, ktorý bol jednohlasne schválený a komisie pracovali 
v uvedenom zložení. 
 
  K bodu 3  Správa o činnosti za rok 2018 

 Správu o činnosti NRZ-ZMOS za rok 2018 predniesol predseda združenia p. Ladislav 

Hroššo, v ktorej podrobne analyzoval prácu Rady a všetky aktivity združenia v roku 2018. 

Vyzdvihol prínos združenia pri napĺňaní samosprávnych činností obcí a rovnako i pri rozvíjaní 

a upevňovaní vzťahov medzi členskými obcami. 

K bodu 4  Príhovor hosťa 

Predsedajúci odovzdal slovo výkonnému podpredsedovi ZMOS Ing. Jozefovi 

Turčánimu. Vo svojom príhovore vyzdvihol prácu zástupcov samosprávy, ktorá je stále 

náročnejšia. Krátko zhodnotil prácu ZMOS a jeho prínos pre mestá obce, tlmočil pozvanie na 

celoslovenský Snem ZMOSu, ktorý sa bude konať v Bratislave. 

K bodu 5  Správa kontrolnej a revíznej komisie  

Predsedajúci odovzdal slovo p. Andackej , ktorá doposiaľ pôsobila na pozícii 

predsedníčky komisie. P. Andacká predniesla správu kontrolnej a revíznej komisie. 

Informovala o zostatku finančných prostriedkov združenia  k 1.1.2019 v objeme 3462,89€, vo 

svojej správe konštatovala, že neboli zistené  žiadne nedostatky vo vedení účtovníctva 

a odporučila snemu schváliť správu komisie.  Vzhľadom na skutočnosť, že nikto nevzniesol 

pripomienky k predloženej a odprezentovanej správe, predseda združenia dal hlasovať, za jej 

schválenie. Správa tvorí prílohu tejto zápisnice. 



K bodu 6   Voľba predsedu NRZ ZMOS  

 V súlade so Stanovami združenia NRZ ZMOS na prvom povolebnom zasadnutí snemu 

ZMOSu sa volí predseda združenia. Ujal sa slova predseda volebnej komisie p. Holúbek, ktorý 

oboznámil prítomných s postupom voľby predsedu a dal hlasovať za spôsob konania voľby 

predsedu združenia. Odsúhlasená bola voľba verejným hlasovaním. P. Bogyová prečítala časť 

stanov, ktorá pojednáva o postavení a kompetencii predsedu združenia. P. Balko dal návrh na 

schválenie na post predsedu združenia p. Ladislava Hrošša. Žiadny ďalší návrh nebol podaný. 

Na základe hlasovania bol na ďalšie obdobie   za predsedu združenia zvolený p. Ladislav 

Hroššo.   

K bodu 7   Príhovor 

 Novozvolený predseda NRZ ZMOS poďakoval prítomným za prejavenú dôveru 

a vyzdvihol svoj záväzok ako predsedu voči združeniu. Krátko zhodnotil stav samosprávy na 

Slovensku, svoju snahu o presadzovanie záujmov samosprávy.  V závere poprial všetkým 

kolegom trpezlivosť a úspechy pri výkone funkcie. 

K bodu 8    Voľba členov Rady NRZ ZMOS  a podpredsedu 

 Predseda združenia informoval členov združenia o troch uprázdnených 

miestach v Rade NRZ ZMOS. Informoval o aktuálnom  zložení a spôsobe výberu zástupcov 

s cieľom zachovania pokrytia regiónu, bol by rád, keby bol zachovaný mandát členom rady, 

ktorí doposiaľ v rade pracovali a novo boli obsadené miesta uprázdnené.  P. Halvoníková 

predložila   návrh na doplnenie členov rady o p. Urbaníka (Močenok) a p. Žákoviča (Zbehy), 

o treťom mandáte sa nerozhodovalo pre neprítomnosť primátora mesta Nitra. Po jeho 

vyjadrení sa dodatočne pristúpi k obsadzovaniu posledného uprázdneného miesta. Návrh bol 

hlasovaním schválený. Podpredsedom  združenia zostáva p. Róbert Balko, ktorý na tejto pozícii 

aktívne a úspešne pôsobil aj doposiaľ.    

K bodu  9    Voľba členov revíznej komisie 

 Informáciu podal predseda združenia – jediným členom revíznej komisie, zostal p. 

Fabo. Na návrh predsedu združenia bola za predsedkyňu komisie navrhnutá p. Arpášová a na 

návrh p. Faba za členku komisie p. Babálová. Predložené návrhy boli schválené.  

K bodu 10   Voľba člena do Rady partnerstva pre UMR Nitrianskeho kraja (2014-2020)     

Doposiaľ zastupoval združenie p. Habiňák, bývalý starosta obce Zbehy  Združenie 

jednohlasne schválilo p. Jozefa Bojdu-starostu obce Lužianky do Rady partnerstva pre UMR 

Nitrianskeho kraja (2014-2020) na aktuálne volebné obdobie. 

K bodu 11   Informácia o zástupcoch združenia v spoločnostiach a združeniach     

    Predseda združenia oboznámil prítomných  prečítaním mien a uvedením pozícií, 

ktoré zastávajú členovia združenia v štátnych, odborných organizáciách. Ponúkol možnosť 

zapojiť sa aktívne do práce v rámci samosprávy nad rámec obecných kompetencií. Prílohu 

tejto zápisnice tvorí súhrn konkrétnych  pozícií zastúpení. Žiaden člen združenia neprejavil 

záujem o náhradu na postoch, ktoré boli deklarované. Pán F. Mészáros- starosta obce Veľký 



Cetín a p. I. Michna – starosta obce Lúčnica nad Žitavou  prejavili záujem o členstvo 

v odborných sekciách ZMOSu, keď budú nanovo stanovené.     

K bodu 12    Prerokovanie návrhu členského  

 Predseda združenia informoval, že podľa stanov združenia doposiaľ bol členský 

príspevok stanovený na 0,05€ /os/rok. Tento príspevok nebol dlhodobo upravovaný, preto 

návrh predsedu bol zvýšenie členského na 0,1 €/os/rok. Dôvodom zvýšenia sú náklady na 

výjazdy na rokovanie rady ZMOS, výjazdové rokovania, občerstvenie na snemoch, vložné na 

snem atď. Pretože neodznel protinávrh, zvýšenie členského príspevku bolo schválené, avšak 

iba pre členské obce. O členskom mesta Nitra sa bude rokovať. 

K bodu 13   Návrh činnosti na rok 2019 

          Návrh činnosti na rok 2019 predniesol predseda združenia. Vyzval prítomných na 

predloženie doplňujúcich návrhov. Žiaden návrh neodznel, preto bolo konštatované, že ak 

vyvstane počas roka potreba doplnenia plánu činnosti tak, sa tak učiní na ďalších 

zasadnutiach združenia. Návrh bol jednohlasne schválený. 

K bodu 14     Snem ZMOS – voľba delegátov 

          Snem ZMOSu sa bude konať v priestoroch Incheby   v Bratislave v dňoch 22.-23.mája 

2019.Vložné je 100€ na delegáta. Predseda združenia poskytol základné informácie, nakoľko 

sa jedná o volebný snem môžu sa zúčastniť všetci členovia ZMOSu. Podľa počtu prihlásených 

poskytuje naše združenie 1500€ na vložné. Snemu sa zúčastnia zástupcovia obcí: Vinodol, 

Paňa, Hájske, Golianovo, Malý Cetín, Žitavce, Melek, Lúčnica, Lehota, Báb, Rišňovce, 

Ludovítová, Zbehy, Malé Zálužie, Čab, Šurianky, Veľká Dolina, Čechynce, Svätoplukovo, 

Mojmírovce, Cabaj-Čápor, Veľký Cetín, Jelenec, Malé Chyndice, Kolíňany, Jelšovce, Veľký 

Lapáš, Hosťová, Žirany, Podhorany.   

 K bodu 15  Rozpočet 

  Návrh rozpočtu na rok 2019 predniesla pokladníčka združenia p.Polúchová. 

K jednotlivým rozpočtovým položkám neboli vznesené pripomienky a návrh rozpočtu bol 

schválený.     

K bodu 16     Diskusia 

 p.Charizopulos dal návrh na poverenie predsedovi Zmos rokovať ohľadne zachovania 

zľavových parkovacích preukazov pre štatutárov obcí  

             p. Michna – či sa nepripravuje novela „chodníkového zákona“ odpovedal p. Turčáni: 
zákon sa nevykonáva a pripravuje sa    a následne sa vyjadril aj k otázke podielových daní 
            p. Krajčík – pozemkový fond a kompetencie ohľadne vysporiadania pozemkov pod 

verejno-prospešnými stavbami 

                               - intergrované zdrav. strediská – akým spôsobom bolo rozhodované 

Návrh nasledovného snemu : 11.4.2019 v Poľnom Kesove 

 



K bodu 17    Uznesenia 

 Návrh uznesení prečítala predsedkyňa    návrhovej komisie p. Halvoníková . Tento 

návrh tvorí prílohu zápisnice. Uznesenia boli jednohlasne schválené.  

K bodu 18  Záver  

  Po vyčerpaní všetkých bodov schváleného programu rokovania zasadnutia združenia 

predseda združenia poďakoval všetkým prítomným za účasť a vyhlásil rokovanie snemu za 

ukončené.  

 

 

 

    Zapísala : Bogyová 

 


